

ՀԱՅՏԱՐԱՐՈՒԹՅՈՒՆ
ԲԱՑ ԸՆԹԱՑԱԿԱՐԳԻ ՄԱՍԻՆ

Հայտարարության սույն տեքստը հաստատված է բաց ընթացակարգի հանձնաժողովի
2015 թվականի մարտի 25-ի թիվ «2» որոշմամբ և հրապարակվում է
«Գնումների մասին» ՀՀ օրենքի 24-րդ հոդվածի համաձայն

Բաց ընթացակարգի ծածկագիրը`  ՀՀ ԱԺ-ԲԸԱՇՁԲ-2015/1

Պատվիրատուն` ՀՀ Ազգային ժողովի աշխատակազմ, որը գտնվում է ՀՀ, ք. Երևան, Մ. Բաղրամյան պողոտա 19 հասցեում, հայտարարում է բաց ընթացակարգ։
Բաց ընթացակարգում հաղթող ճանաչված մասնակցին սահմանված կարգով կառաջարկվի կնքել ՀՀ Ազգային ժողովի աշխատակազմի  կարիքների համար ՀՀ ԱԺ գլխավոր մասնաշենքի մասնակի վերանորոգման աշխատանքների կատարման  պայմանագիր (այսուհետև` պայմանագիր)։
«Գնումների մասին» ՀՀ օրենքի 6-րդ հոդվածի համաձայն` ցանկացած անձ, անկախ նրա օտարերկրյա ֆիզիկական անձ, կազմակերպություն կամ քաղաքացիություն չունեցող անձ լինելու հանգամանքից, ունի բաց ընթացակարգին մասնակցելու հավասար իրավունք:
	 Բաց ընթացակարգին մասնակցելու իրավունք չունեն անձինք, որոնք դատական կարգով ճանաչվել են սնանկ, ունեն ժամկետանց պարտքեր Հայաստանի Հանրապետության հարկային և պարտադիր սոցիալական ապահովության վճարների գծով, որոնց գործադիր մարմնի ներկայացուցիչը հայտը ներկայացնելու պահին նախորդող երեք տարիների ընթացքում դատապարտված է եղել տնտեսական գործունեության կամ պետական ծառայության դեմ ուղղված հանցագործության համար, բացառությամբ այն դեպքերի, երբ դատվածությունը օրենքով սահմանված կարգով հանված կամ մարված է, որոնք ներառված են գնումների գործընթացին մասնակցելու իրավունք չունեցող մասնակիցների ցուցակում։
Մասնակիցը պետք է ունենա պայմանագրով նախատեսված պարտավորությունների կատարման համար հրավերով պահանջվող` մասնագիտական գործունեության համապատասխանություն` պայմանագրով նախատեսված գործունեությանը, մասնագիտական փորձառություն, տեխնիկական միջոցներ, ֆինանսական միջոցներ, աշխատանքային ռեսուրսներ։ 
Հաղթող մասնակիցը որոշվում է բավարար գնահատված հայտեր ներկայացրած մասնակիցների թվից` նվազագույն գնային առաջարկ ներկայացրած մասնակցին նախապատվություն տալու սկզբունքով, որի հետ կնքվում է պայմանագիր։ 
Սույն ընթացակարգի հրավերը ստանալու համար անհրաժեշտ է դիմել պատվիրատուին, մինչև սույն հայտարարության հրապարակման օրվանից հաշված` 40-րդ օրը ժամը 10:00-ն: Ընդ որում, փաստաթղթային ձևով հրավեր ստանալու համար պատվիրատուին պետք է ներկայացնել գրավոր դիմում։ Պատվիրատուն ապահովում  է փաստաթղթային ձևով  հրավերի  տրամադրումն անվճար   այդպիսի պահանջ ստանալու օրը։ 
Գնումների բազային միավորի հիսնապատիկը գերազանցող գնումների դեպքում, հայտերը հայերենից բացի կարող են ներկայացվել նաև ռուսերեն և /կամ/ անգլերեն։
Պատվիրատուն ապահովում  է ռուսերենով կամ անգլերենով հրավերի  տրամադրումն անվճար: 
Էլեկտրոնային ձևով հրավեր տրամադրելու պահանջի դեպքում պատվիրատուն ապահովում է հրավերի` էլեկտրոնային ձևով տրամադրումը դիմումն ստանալու օրվան հաջորդող աշխատանքային օրվա ընթացքում։ 
Սույն հրավերով նախատեսված կարգով հրավեր չստանալը չի սահմանափակում մասնակցի` սույն ընթացակարգին մասնակցելու իրավունքը։ 
Բաց ընթացակարգի հայտերն անհրաժեշտ է ներկայացնել էլեկտրոնային ձևով` www.armeps.am էլեկտրոնային կայքի միջոցով մինչև սույն հայտարարության հրապարակման օրվանից հաշված 40-րդ օրվա ժամը 10:00-ն և դրանք պետք է կազմված լինեն հայերեն։  
Սույն գնման գործընթացը իրականացվելու է էլեկտրոնային ձևով` www.armeps.am էլեկտրոնային կայքի միջոցով։
Հայտերի բացումը տեղի կունենա էլեկտրոնային ձևով, www.armeps.am էլեկտրոնային կայքի միջոցով, 2015 թվականի մայիսի 7-ին ժամը 10:00-ին /ոչ աշխատանքային օր լինելու դեպքում՝ դրան հաջորդող աշխատանքային օրը/։    
Սույն ընթացակարգի վերաբերյալ բողոքները պետք է ներկայացնել  «Գնումների աջակցման կենտրոն» ՊՈԱԿ` ք. Երևան, Կոմիտասի 54/բ հասցեով։ Բողոքարկումն իրկանացվում է սույն հրավերի 1-ին մասի 12-րդ բաժնով սահմանված կարգով։
Մասնակիցների որակավորման տվյալների` սույն ընթացակարգի հրավերով սահմանված պայմաններին համապատասխանությունը գնահատելու համար, մասնակիցները պետք է պատվիրատուին ներկայացնեն  սույն  ընթացակարգի հրավերով նախատեսված փաստաթղթեր։
Սույն հայտարարության հետ կապված լրացուցիչ տեղեկություններ ստանալու համար կարող եք դիմել գնումների համակարգող` Արսեն Ավագյանին։
                                      Հեռախոս` (011)513435,513432
                                        Էլ.փոստ` gnumner@parliament.am
                            Պատվիրատու` ՀՀ Ազգային ժողովի աշխատակազմ


ÎÁÚßÂËÅÍÈÅ
ÎÁ ÎÒÊÐÛÒÎЙ ПРОЦЕДУРЕ
Äàííûé òåêñò óòâåðæäåí ðåøåíèåì
оценивающей кîìèññèè открытой процедуры закупок N 2 от 25 марта, 2015 ã.
è ïóáëèêóåòñÿ ñîãëàñíî 24 ñòàòüå çàêîíà ÐÀ “Î çàêóïêàõ”.

Êîä открытой процедуры  РА НС-ОППР-2015/1
	Çàêàç÷èê – Аппарат Национального Собрания РА, находящееся по адресу  г. Ереван, проспект М. Баграмяна 19,  îáúÿâëÿåò îòêðûòую процедуру.
Ïîáåäèâøåìó ó÷àñòíèêó îòêðûòой процедуры â óñòàíîâëåííîì ïîðÿäêå áóäåò ïðåäëîæåíî ïîäïèñàòü êîíòðàêò ïî çàêóïêå рàáîò ïî частичному ðåìîíòó старого корпуса Национального собрания РА.
Ñîãëàñíî ñòàòüå 6 çàêîíà ÐÀ “Î çàêóïêàõ”, çàÿâêè открытой процедуры ìîãóò ïðåäñòàâëÿòü âñå ëèöà âíå çàâèñèìîñòè îò òîãî, ÿâëÿþòñÿ ëè îíè èíîñòðàííûìи ôèçè÷åñêèìи ëèöаìи, îðãàíèçàöèåé èëè ëèöîì íå èìåþùèì ãðàæäàíñòâà, имеют равные права по принятию участия в открытой процедуре.
В открытой процедуре не могут участвовать лица, которые в судебном порядке объявились банкротом, имеют просроченные долги в по линии налоговых и обязательных социальных выплат РА, представитель исполнительного органа был осужден за преступления в экономической деятельности или государственной службы предыдущие три года ко времени заполнения заявления, кроме тех случаев, когда осуждение по закону было аннулировано или отменено, которые включены в списке лиц, не имеющие право участвовать в процессе закупок.
Для участия в открытой процедуре участник должен обладать необходимыми критериями квалификации и соответствием профессиональной деятельности с деятельностью, предусмотренной соглашением, а также профессиональным опытом, техническими и финансовыми средствами, рабочими ресурсами. 
Победивший участник определяется из числа участников, заявки которых были оценены удовлетворительно, давая предпочтение участнику, представленному минимальную цену, с которым и заключается договор.    
Äëÿ ïîëó÷åíèÿ ïðèãëàøåíèÿ открытой процедуры в документальной форме íåîáхîäèìî îáðàòèòüñÿ ê çàêàç÷èêó до 40-îãî äíÿ 10:00ч, ñ÷èòàÿ ñî äíÿ îïóáëèêîâàíèÿ äàííîãî îáúÿâëåíèÿ срока завершения представления заявок. Для получения ïðèãëàøåíèÿ открытой процедуры в документальной форме íåîáхîäèìî Заказчику предоставить письменное заявление. Заказчик обязуется бесплатно предоставить лицу, который представил заказчику такое требование в день получения данного заявления. 
Eсли базовая единица закупок превышается в пятидесятикратном размере, помимо заявок, составленных на армянском языке, можно представить заявки также на русском и/или английском языках. Заказчик обязуется бесплатно предоставить приглашения на русском и/или английском языках.
В случае требования приглашения в электронной форме Заказчик обязуется предоставить приглашение по электронной почте в течение рабочего дня после получения соответствующего заявления. 
Неполучение приглашения согласно порядку, установленному этим приглашением, не ограничивает право участника принять участие в процедуре.
Заявки открытой процедуры необходимо представить в электронной форме на вебстранице www.armeps.am до установленного срока. Данная процедура закупок осуществиться в электронной форме через www.armeps.am (в дальнейшем вебстраница). Открытие заявок состоится в порядке, установленном законом РА “Î çàêóïêàõ”, до 40-îãî äíÿ 10:00ч, ñ÷èòàÿ ñî äíÿ îïóáëèêîâàíèÿ äàííîãî îáúÿâëåíèÿ.
Открытие предложения (заявок) учасников будет осуществляться в электронной форме посредством вебстраницы www.armeps.am, 7-ого мая 2015г. в 10:00 /в случае если это – не рабочий день, то на следующий рабочий день/.    
Жалобы относительно открытой процедуры предоставляются Центру Помощи Закупок ГНО по адресу г.Ереван, Комитаса 54/Б. Обжалование осуществляется порядком, установленным первой части 12-го раздела этого приглашения.
Äëÿ îöåíêè ñîîòâåòñòâèÿ êâàëèôèêàöèîííûх äàííûх ó÷àñòíèêîâ óñòàíîâëåííûì êîíêóðñíûì ïðèãëàøåíèåì óñëîâèÿì, ó÷àñòíèêè äîëæíû ïðåäñòàâèòü çàêàç÷èêó äîêóìåíòû, ïðåäóñìîòðåííûå êîíêóðñíûì ïðèãëàøåíèåì.
Для получения дополнительной информации относительно данного приглашения можете обратиться  к координатору по закупкам  г-ну Арсену Авакяну.
 Тел: (011)513435,513432, эл.почта: gnumner@parliament.am
Заказчик: Аппарат Национального Собрания РА

ANNOUNCEMENT
On Open procedure
The text of this announcement is approved by the Decision N 2 of Evaluation Committee dated 25 march, 2015 and is being published according to Article 24 of the Law of the Republic of Armenia "On Procurements".
The code of the simplified procedure: RA NA-OPEW-2015/1

The Client, the National Assembly Staff, located at 19 Baghramyan avenue, Yerevan, RA is announcing the open procedure.
The participant declared as the winner in the open procedure according to the defined order will be suggested to sign a contract for the main building of the partial repair works in National Assembly of the Republic of Armenia: (hereinafter referred to as contract). 
According to the terms of Article 6 of the RA Law “On Procurements”, all persons or entities, irrespective of being a foreigner, a foreign entity or a stateless person, may submit bids for the open procedure.
The persons who were announced bankrupt, have overdue debts of social and tax payments of RA, has been convicted of economic activity or public services previous three years by the time of filling the application, except those cases when the conviction has been defined by the law or is canceled, which are included in the procurement process without the right to participate in the list of participants.
The participant must have obligations required by the invitation of the professional activities of contract, professional experience, technical resources, financial resources, labor resources.
The successful participant is determined from the participant’s submitted responsive evaluated bids. The preference will be given to and a contract will be signed with participant who submitted financial proposal in minimal price.  
To receive the invitation of this procedure it is required to apply to the Client on the 40-th day as from the day of publication of the announcement, at 10:00. To receive an invitation in a hard copy it is necessary to send a written request to the Client. The Client is obliged to provide the hard copy free of charge. 
If the procurement basic unit exceeds fifty-fold, the bids besides drowning up in Armenian should be presented also in Russian and/or English languages. The Client is obliged to provide the bids in Russian or English languages free of charge. 
In case of getting a request for providing the invitation electronically, the Client shall ensure provision of invitation via electronic email within the working day following the day of getting such a request.
Not getting an invitation in the order prescribed by this invitation shall not restrict the right of the participant to participate in this procedure. The bids for the open procedure should be submit electronically through www.armeps.am website on the 40-th day as from the day of publication of the announcement, at 10:00:
This given procurement procedure will be carried out electronically via www.armeps.am website. 
The bid opening will be electronically via www.armeps.am website on May 7th , 2015 at 10:00 /if it is - not the working day, the next business day/.  
The complaints regarding the open procedure are presented to Procurement Assistance Centre at the following address Komitas 54/b. The appeal is conducted by the order defined by the 1st part of section 12 of the given invitation.  
Participants should present to the Client all documentation required by the open procedure invitation to bid to evaluate their right to participate in bidding and compliance of qualification data of the participants with the conditions defined by the open procedure invitation to bid.
For further information regarding this announcement you can apply to Mr. Arsen Avagyan, Head of Procurement and Contracts National Assembly Staff of the Republic of Armenia. 
Tel: (011)513435,513432
Email: gnumner@parliament.am
Client: the National Assembly Staff of the Republic of Armenia
